



Village de Senneville  
Province de Québec

#### AVIS PUBLIC D'ADOPTION

**AVIS PUBLIC** est par les présentes donné que le règlement ci-après a été adopté à la séance ordinaire du Conseil Municipal tenue le 23 novembre 2020:

- [Le règlement numéro 480-1 modifiant le règlement numéro 480 en regard à la gestion contractuelle.](#)

Ce règlement est disponible sur le site Internet de la municipalité au [www.villagesenneville.qc.ca](http://www.villagesenneville.qc.ca) et entrera en vigueur selon la Loi.

**DONNÉ à Senneville**, ce 30 novembre 2020.

#### PUBLIC NOTICE OF ADOPTION

**PUBLIC NOTICE** is hereby given that the following by-law was adopted at the regular sitting of the Municipal Council held on November 23, 2020:

- [By-law number 480-1 modifying the by-law number 480 with regard to contractual management.](#)

This by-law is available on the municipal web site at: [www.villagesenneville.qc.ca](http://www.villagesenneville.qc.ca) and will come into force according to the Law.

**GIVEN** in Senneville, this November 30, 2020.

*(Original signé / signed)*

---

Francine Crête  
Greffière / Town Clerk